
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Ekonomickej komisie AS FEI STU v Bratislave dňa 23. mája 2024 

 

Prítomní:  prof. Ing. Anton Beláň, PhD. – prvé 2 body rokovania 

  Mgr. Karina Chudá, PhD. 

doc. Ing. Anton Kuzma, PhD. 

  Mgr. Pavel Lackovič, PhD. 

Ing. Michal Tölgyessy, PhD. 

Katarína Poláčiková 

Jakub Szabo 

 

Ospravedlnený: Ing. Pavol Bisták, PhD. 

 

Hostia:  Prof. Ing. Vladimír Kutiš, PhD. – dekan fakulty 

Mgr. Peter Miklovič, PhD. – tajomník fakulty  

  Ing. Simona Kolenčíková – vedúca EO 

 

Program rokovania: 

1. Prerokovanie Rozpočtu FEI STU na rok 2024 

2. Prerokovanie VS o činnosti FEI STU za rok 2023 

3. Prerokovanie VS o hospodárení FEI STU za rok 2023 

4. Rôzne 

 

Bod 1 – Prerokovanie Rozpočtu FEI STU na rok 2024 

Doc. Kuzma otvoril zasadnutie a privítal členov komisie a hostí. Oznámil, že Rozpočet FEI 

STU na rok 2024 bol predložený EK dňa 11.05.2024. Jednotliví členovia sa mohli ku Rozpočtu 

vyjadriť. Priestor dostal predkladateľ aby v krátkosti predstavil predložený materiál. 

Prof. Kutiš oboznámil prítomných o zmenách týkajúcich sa tzv. Výkonnostných zmlúv (VZ) 

a načrtol motivačný faktor ako aj ukazovatele, ktoré vyplývajú z VZ bude ich potrebné plniť. 

P. Tajomník predstavil predložený dokument v jeho hlavných bodoch, informoval o spôsobe 

a postupe tvorby rozpočtu. Spomenul zmeny v porovnaní s minulým rokom a zdôraznil, že 

metodika rozpisu dotácie viac zohľadňuje výkony.  

Doc. Kuzma uviedol, že je potrebné zapracovať pripomienky týkajúce sa formálnej úpravy 

predloženého materiálu a predniesol nasledovné otázky: 

- z porovnania tabuliek 7 a 8, resp. 9 je vidno, že položka Impaktované časopisy - Motivačný 

fond VaV sa v rozpočte na rok 2024 znižuje, čo nepovažujem za správne s ohľadom na klesajúci 

publikačný výkon FEI v rámci STU (viď. Výročná správa o činnosti FEI STU, str. 62, kde FEI 

figuruje až na 4. mieste za MTF) 

P. dekan uviedol, že motivačná zložka bude práve posilnená z VZ, pričom metodiku 

prerozdelenia predstavil v hrubých črtách (pracujú na nej prodekani) a v rámci diskusie 

s prítomnými identifikoval konkrétne faktory, ktoré sa budú hodnotiť. 



- bolo by vhodné v rozpočte zdôvodniť, prečo hrubé mzdy inštitútov (+29%), dekanátu (+31%), 

špeciálnych účelových zariadení (+31%) a vedúcich pracovníkov (+31%) rástli viac ako ústavy 

(+23%), čo vyplýva z porovnania tabuliek 7 a 8 (či je to spôsobené zvýšeným počtom 

pracovníkov, administratívnou náročnosťou, doktorandami ústavov, výkonmi ...) 

P. tajomník informoval o správaní sa ústavov v minulom období, zdôraznil potrebu 

investovania a riziká spojené so šetrením neúmerného množstva zdrojov. 

Prof. Beláň sa dotazoval na zmenu metodiky rozpisu dotácie. P. dekan uviedol, že boli 

zohľadnené zmeny v metodike rozpisu dotácie vykonané ministerstvom, týkajúce sa napr. 

VERu a pod. Ďalej uviedol, že percentuálne váhy ukazovateľov v metodike boli do rozpisu 

dotácie medzi ústavy na FEI STU prenesené s pomerov súm FEI STU, v rozpise dotácie na 

univerzitnej úrovni, za jednotlivé ukazovatele nachádzajúcich sa v podprogramoch. Tým sa 

lepšie zohľadňuje príspevok ústavov v ukazovateľoch, ktoré priniesli v rámci rozpisu dotácie 

medzi fakulty univerzity finančné prostriedky fakulte. Ďalej p. dekan uviedol, že tabuľka 

rozpisu bude predstavená riaditeľom ústavov. 

V rámci diskusie Doc. Kuzma predložil pripomienku: 

Sumu prostriedkov z VZ, ktorá nie je zahrnutá v tabuľke a plynie z VZ, pričom bude vyplácaná 

zamestnancom ústavov má byť uvedená uviedla v textovej podobe pri tabuľke.  

 

Doc. Kuzma dal návrh prítomným členom komisie hlasovať o prijatí uznesenia. 

Hlasovanie k bodu 1.   Rozpočet FEI STU na rok 2024 

Uznesenie k bodu 1: 

Ekonomická komisia AS FEI STU navrhuje AS FEI STU schváliť Rozpočet FEI STU 

v Bratislave s pripomienkami. 

Hlasovanie: 

Počet prítomných členov Ekonomickej komisie AS FEI STU: 7 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

Bod 2 – Prerokovanie VS o činnosti FEI STU za rok 2023 

Doc. Kuzma na úvod vyzdvihol formát a obsahovú náplň VS o činnosti FEI STU a zdôraznil, 

že by mala byť ľahko interpretovateľná širokej verejnosti, pričom toto do značnej miery spĺňa. 

Priestor dostal predkladateľ aby v krátkosti predstavil predložený materiál. Priblížil postup 

tvorby VS o činnosti FEI STU a vyjadril poďakovanie prodekanom a ostatným zúčastneným 

na príprave, pričom informoval tiež o ušetrení finančných prostriedkov za grafickú úpravu, 

ktorá bola vykonaná vo vlastnej réžii. 



Ing. Tölgyessy sa dotazoval ohľadom dosahu VS o činnosti FEI STU. P. dekan spolu s p. 

tajomníkom informovali o záujme propagácie využitím materiálu pre širšiu verejnosť ako aj 

potenciálnych partnerov v praxi. 

V rámci diskusie doc. Kuzma otvoril diskusiu týkajúcu sa parametra efektivity poukazujúceho 

na prínos rozpočtov projektov na množstvo publikácií vyjadrený prepočtom na „jednotkovú“ 

hodnotu. Uviedol viacero faktorov, ktoré skresľujú výslednú efektivitu pri využití 

zjednodušeného prepočtu (pomer publikujúcich zamestnancov hradených z dotačných zdrojov 

voči tým hradených z projektov, vykazovanie publikácií, obmedzenia publikovateľnosti 

v medzinárodných projektoch, rôzny charakter a výťažnosť projektov). Predkladateľ vysvetlil 

dôvody možné súvislosti a dopady vplývajúce na opodstatnenosť takého prepočtu. Zároveň 

súhlasil s ďalšou diskusiou pre budúce obdobie za účelom spresnenia parametra takéhoto 

charakteru. 

Doc. Kuzma navrhuje pripomienku aby sa prehodnotil daný parameter, jeho uvádzanie na 

základe jednoduchého prepočtu a v ďalších rokoch sa premyslela forma jeho úpravy. 

 

Doc. Kuzma dal návrh prítomným členom komisie hlasovať o prijatí uznesenia. 

Hlasovanie k bodu 2.   VS o činnosti FEI STU za rok 2023 

Uznesenie k bodu 2: 

Ekonomická komisia AS FEI STU v Bratislave navrhuje AS FEI STU v Bratislave 

schváliť VS o činnosti FEI STU v Bratislave za rok 2023 s pripomienkami. 

Hlasovanie: 

Počet prítomných členov Ekonomickej komisie AS FEI STU: 7 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

Bod 3 – Prerokovanie VS o hospodárení FEI STU za rok 2023 

Doc. Kuzma oznámil, že ku VS o hospodárení FEI STU bola predložená aj tabuľková časť. 

Jednotliví členovia sa mohli k materiálu vyjadriť. Priestor dostal tajomník fakulty aby 

v krátkosti predstavil predložený materiál. 

Spomenul, že materiál bol upravovaný z dôvodu potrieb výkazníctva smerom k STU. Poukázal 

na kumuláciu finančných prostriedkoch na ústavoch. Ďalej informoval o forme vykonaných 

investícií. Zdôraznil, že skončili sme s kladným hospodárskym výsledkom. 

P. Tolgesssy sa informoval v rámci diskusie s p. tajomníkom o konzorciálnom projekte medzi 

STUBA a EUBA a z neho vyplývajúcej revitalizácii budovy. P. tajomník zhrnul zámery ako aj 

postupy vďaka ktorým sme schopní efektívne revitalizovať. 

Následne boli prednesené pripomienky ku formálnym nedostatkom a otázky: 

 



- náklady na energie sú v tabuľke B (str.8) vidno vyjadrené iba finančne. Zaujímavé by bolo 

vyjadrenie aj vo fyzikálnych jednotkách (MWh, GJ,...), aby sme vedeli, koľko sme zavedením 

inteligentných systémov na fakulte ušetrili. 

P. tajomník uviedol, že sa menila aj jednotková cena a nárast nákladov bol spôsobený aj vyššou 

spotrebou.  

Bola tiež predložená pripomienka ohľadom uvedenia nárastu tržieb vplyvom prinavrátenia 

Znaleckého ústavu pod FEI STU do časti materiálu, v ktorom sa nárast prvýkrát spomína. 

 

Doc. Kuzma dal návrh prítomným členom komisie hlasovať o prijatí uznesenia. 

Hlasovanie k bodu 3.   VS o hospodárení FEI STU za rok 2023 

Uznesenie k bodu 2: 

Ekonomická komisia AS FEI STU odporúča AS FEI STU schváliť VS o hospodárení FEI 

STU v Bratislave za rok 2023 s pripomienkami. 

Hlasovanie: 

Počet prítomných členov Ekonomickej komisie AS FEI STU: 6 

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 4 programu:  

V rámci štvrtého bodu programu sa viedla diskusia o pozitívne nastolených trendoch akými sa 

fakulta uberá a tiež p. tajomník spomenul, že v rámci univerzity FEI STU reaguje na zmeny, 

ktorí doba prináša veľmi pružne. 

 

Doc. Kuzma poďakoval za účasť prítomným a zasadnutie ukončil. 

 

 

V Bratislave dňa 24. mája 2024  

Zapísal doc. Ing. Anton Kuzma, PhD. 


